

CZ 75D PCR 3.8IN 9MM BLACK POLYCOAT 14+1RD - CZ USA 75 D PCR COMPACT 9MM LUGER 3.75" BBL (2)15RD MAGS BLACK

The PCR name stands for Police Czech Republic, the group for whom the model was originally designed. Nearly identical in size to the CZ 75 Compact, it weighs in at a full 1/4 pound lighter owing to its forged aluminum frame, making it more comfortable for everyday carry. Very similar to the P-01, the PCR uses the same alloy frame minus the light rail, making it even more concealable



Attributes

- Name: CZ USA 75 D PCR COMPACT 9MM LUGER 3.75" BBL (2)15RD MAGS BLACK
- Manufacturer: CZ USA
- Product no.: 100402105
- Mfr. No.: 91194
- Action Type: SA/DA
- Barrel Length: 3.8"
- Capacity: 14+1-Round
- Cartridge: 9 mm Luger
- Finish: Black Polycoat
- Front Sight: Fixed
- Length: 7.2"
- Magazine Included: 2 x 14-Round
- Magazine Type: Removable
- Make: CZ-USA
- Model: CZ 75D PCR
- Muzzle: Plain
- Rear Sight: Fixed
- Safety: -
- Stock Material: Rubber
- Weight: 1.7 lbs
- Delivery weight: 1.51kg
- UPC: 806703911946

Item details

US export classification: 0A507.a

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitsanleitung für CZ 75D PCR](#)
- [English: Safety Instruction Guide for CZ 75D PCR](#)
- [Český: Bezpečnostní pokyny pro CZ 75D PCR](#)

Sicherheitsanleitung für CZ 75D PCR

Einführung

Danke, dass du dich für die CZ 75D PCR entschieden hast. Diese Anleitung bietet wichtige Sicherheitsanweisungen und Richtlinien, um die sichere Verwendung deiner Feuerwaffe zu gewährleisten. Bitte lies dieses Dokument sorgfältig durch, bevor du das Produkt verwendest.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Behandle jede Feuerwaffe immer so, als wäre sie geladen.
- Halte die Feuerwaffe jederzeit in eine sichere Richtung.
- Halte deinen Finger vom Abzug, bis du bereit bist zu schießen.
- Sei dir deines Ziels und dessen bewusst, was sich dahinter befindet.
- Bewahre Feuerwaffen sicher und außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Benutzern auf.
- Trage bei der Handhabung oder dem Schießen der Feuerwaffe geeignete Schutzausrüstung, wie Augen und Gehörschutz.
- Verwende niemals eine Feuerwaffe unter dem Einfluss von Drogen oder Alkohol.
- Überprüfe regelmäßig deine Feuerwaffe auf Anzeichen von Beschädigungen oder Abnutzung.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Benutzung

- Stelle sicher, dass die Feuerwaffe vor der Reinigung oder Wartung entladen ist.
- Verwende nur die empfohlene Munitionsart (9 mm Luger) für diese Feuerwaffe.
- Modifiziere die Feuerwaffe in keiner Weise; Änderungen können zu Sicherheitsproblemen führen.
- Sei vorsichtig beim Laden und Entladen der Feuerwaffe; halte den Lauf immer in eine sichere Richtung.
- Verlasse dich nicht allein auf die Sicherungsmechanismen; befolge immer sichere Handhabungspraktiken.
- Wenn die Feuerwaffe nach dem Betätigen des Abzugs nicht feuert, halte sie mindestens 30 Sekunden lang in Richtung Ziel, bevor du sie sicher entlädst.
- Achte auf das Gewicht der Feuerwaffe (1,7 lbs) und die Größe (7,2 Zoll Länge), wenn du sie über längere Zeit trägst.

Anweisungen zur Installation und Benutzung

- **Laden der Feuerwaffe:**
 1. Stelle sicher, dass die Feuerwaffe in eine sichere Richtung zeigt.
 2. Überprüfe die Kammer, um sicherzustellen, dass sie leer ist.
 3. Setze das Magazin in den Magazinbereich ein, bis es einrastet.
 4. Ziehe den Schlitten zurück, um eine Patrone in die Kammer zu laden.
- **Entladen der Feuerwaffe:**
 1. Richte die Feuerwaffe in eine sichere Richtung.
 2. Entferne das Magazin, indem du den Magazinfreigabeknopf drückst.
 3. Ziehe den Schlitten zurück, um eine Patrone aus der Kammer zu werfen.
 4. Überprüfe visuell und physisch die Kammer, um sicherzustellen, dass sie leer ist.
- **Reinigung und Wartung:** Regelmäßige Reinigung deiner Feuerwaffe gemäß den Anweisungen des Herstellers. Verwende nur zugelassene Reinigungsmittel für Feuerwaffen. Bewahre deine Feuerwaffe an einem trockenen und sicheren Ort auf.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorge benutzte Munition und Komponenten der Feuerwaffe gemäß den örtlichen Vorschriften.
- Entsorge Feuerwaffen nicht im normalen Müll. Konsultiere die örtlichen Behörden für die richtigen Entsorgungsmethoden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Sicherheitsanfragen oder Bedenken wende dich bitte an die verfügbaren EUKontaktstellen. Überprüfe regelmäßig die Plattform Safety Gate der EU auf Produktwarnungen und Sicherheitsupdates.

Hinweis: Diese Anleitung soll wesentliche Sicherheitsinformationen bereitstellen und ersetzt nicht die formale Ausbildung im Umgang mit Feuerwaffen. Suche immer professionelle Anleitung, wenn du mit Feuerwaffen nicht vertraut bist.

Safety Instruction Guide for CZ 75D PCR

Introduction

Thank you for choosing the CZ 75D PCR. This guide provides important safety instructions and guidelines to ensure the safe use of your firearm. Please read this document carefully before using the product.

General Safety Guidelines

- Always treat every firearm as if it is loaded.
- Keep the firearm pointed in a safe direction at all times.
- Keep your finger off the trigger until you are ready to shoot.
- Be aware of your target and what is beyond it.
- Store firearms securely and out of reach of children and unauthorized users.
- Use appropriate protective gear, such as eye and ear protection, when handling or shooting the firearm.
- Never use a firearm under the influence of drugs or alcohol.
- Regularly inspect your firearm for any signs of damage or wear.

Specific Safety Precautions for Use

- Ensure that the firearm is unloaded before cleaning or performing maintenance.
- Use only the recommended ammunition type (9 mm Luger) for this firearm.
- Do not modify the firearm in any way; alterations can lead to safety issues.
- Be cautious when loading and unloading the firearm; always keep the muzzle pointed in a safe direction.
- Do not rely on the safety mechanism alone; always follow safe handling practices.
- If the firearm fails to fire after pulling the trigger, keep it pointed downrange for at least 30 seconds before safely unloading.
- Be mindful of the firearm's weight (1.7 lbs) and size (7.2 inches in length) when carrying it for extended periods.

Instructions for Installation and Usage

- **Loading the Firearm:**
 1. Ensure the firearm is pointed in a safe direction.
 2. Check the chamber to confirm it is empty.
 3. Insert the magazine into the magazine well until it clicks into place.
 4. Pull the slide back to chamber a round.
- **Unloading the Firearm:**
 1. Point the firearm in a safe direction.
 2. Remove the magazine by pressing the magazine release button.
 3. Pull the slide back to eject any round in the chamber.
 4. Visually and physically check the chamber to ensure it is empty.
- **Cleaning and Maintenance:** Regularly clean your firearm according to the manufacturer's instructions. Use only approved cleaning supplies for firearms. Store your firearm in a dry and secure location.

Disposal Instructions

- Dispose of any used ammunition and firearm components in accordance with local regulations.
- Do not dispose of firearms in regular waste. Consult local authorities for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For any safety inquiries or concerns, please refer to the EU contact points available for assistance. Regularly check for updates on the EU's Safety Gate platform regarding product recalls and safety alerts.

Note: This guide is intended to provide essential safety information and does not replace formal training in firearms handling. Always seek professional instruction if you are unfamiliar with firearms.

Bezpečnostní pokyny pro CZ 75D PCR

Úvod

Děkujeme, že jste si vybrali CZ 75D PCR. Tento průvodce poskytuje důležité bezpečnostní pokyny a pokyny, které zajistí bezpečné používání vaší zbraně. Před použitím výrobku si prosím tento dokument pečlivě přečtěte.

Obecné bezpečnostní pokyny

- Vždy zacházejte s každou zbraní, jako by byla nabitá.
- Držte zbraň neustále namířenou bezpečným směrem.
- Udržujte prst mimo spoušť, dokud nejste připraveni střílet.
- Buďte si vědomi svého cíle a toho, co je za ním.
- Ukládejte zbraň bezpečně a mimo dosah dětí a neoprávněných uživatelů.
- Při manipulaci nebo střelbě používejte vhodné ochranné vybavení, jako jsou brýle a sluchátka.
- Nikdy nepoužívejte zbraň pod vlivem drog nebo alkoholu.
- Pravidelně kontrolujte svou zbraň na jakékoli známky poškození nebo opotřebení.

Specifické bezpečnostní opatření při používání

- Ujistěte se, že je zbraň vybitá před čištěním nebo prováděním údržby.
- Používejte pouze doporučený typ munice (9 mm Luger) pro tuto zbraň.
- Nemažte zbraň žádným způsobem; úpravy mohou vést k bezpečnostním problémům.
- Buďte opatrní při nabíjení a vyjímání zbraně; vždy držte ústí v bezpečném směru.
- Na bezpečnostní mechanismus se nespolehejte; vždy dodržujte bezpečnostní postupy.
- Pokud zbraň po stisknutí spouště nevystřelí, držte ji namířenou dolů po dobu alespoň 30 sekund, než ji bezpečně vybijete.
- Buďte si vědomi hmotnosti zbraně (1,7 lbs) a velikosti (7,2 palce na délku) při jejím nošení po delší dobu.

Pokyny pro instalaci a používání

- **Nabíjení zbraně:**
 1. Ujistěte se, že je zbraň namířena bezpečným směrem.
 2. Zkontrolujte komoru, abyste potvrdili, že je prázdná.
 3. Vložte zásobník do zásobníkové šachty, dokud nezaklapne na místo.
 4. Potáhněte závěr zpět, abyste nabili náboj.
- **Vybíjení zbraně:**
 1. Namířte zbraň bezpečným směrem.
 2. Odstraňte zásobník stisknutím tlačítka pro uvolnění zásobníku.
 3. Potáhněte závěr zpět, abyste vyhodili jakýkoli náboj v komoře.
 4. Vizualně a fyzicky zkontrolujte komoru, abyste se ujistili, že je prázdná.
- **Údržba a čištění:** Pravidelně čistěte svou zbraň podle pokynů výrobce. Používejte pouze schválené čisticí prostředky pro zbraň. Ukládejte svou zbraň na suchém a bezpečném místě.

Pokyny pro likvidaci

- Likvidujte jakoukoli použitou municí a komponenty zbraně v souladu s místními předpisy.
- Zbraně nevyhazujte do běžného odpadu. Poradte se s místními úřady o správných metodách likvidace.

Kontaktní informace pro další podporu

Pro jakékoli bezpečnostní dotazy nebo obavy se prosím obraťte na dostupné kontaktní body v EU pro pomoc. Pravidelně kontrolujte aktualizace na platformě Safety Gate EU ohledně stažení výrobků a bezpečnostních upozornění.

Poznámka: Tento průvodce je určen k poskytnutí základních bezpečnostních informací a nenahrazuje formální školení v manipulaci se zbraněmi. Vždy vyhledejte profesionální instrukce, pokud s ohledem na zbraně nemáte zkušenosti.